
MEMORANDUM備忘 
 
TO:   All Bowlers      致:  所有球員 

FROM:   VP - Technical     自:  副會長——技術 

DATE:   January 27, 2025    日期: 2025 年 1 月 27 日 

SUBJECT: Colourful Attire     項目: 不同顏色服飾 
 
With the evolution of the sport, colourful attire are being adopted by players.  The 
Association has studied the situation and agreed to relax on some of the requirements 
on the dress codes.  With immediately effect, the colour of socks, belts, hats, gloves 
and head gears will not be restricted, ie any colour of such items can be worn during 
LBA activities.   
 
Please note that the requirements of Bye-laws 1.17 regarding the team uniform and 
other apparels remain unchanged. 
 
Umpires and coaches will maintain their professional look with the white trousers/skirts 
and white socks. 
 

(Follow by Chinese version) 
 
隨著草地滾球運動的演變，球員的服飾已逐漸變得多姿多彩。本會經研究後，決定放寬

對部份服飾的顏色要求。由即日開始，本會將不再規管襪子、皮帶、帽、手套及頭飾的

顏色，球員參與總會活動時可在這些服飾中採用不同顏色的設計。 
 
請注意，總會附例 1.17 關於球隊球衣及其他服飾的規定依然維持不變。 
 
裁判及教練將繼續其專業形象，以白色褲、裙及襪子作為制服。 
 
On behalf of 
Lawn Bowls Association of Hong Kong, China 
 

 
Claudius Lam  
Vice President – Technical 
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